
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 31. januar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 307
Hvorfor trækker det ud med at forbedre ventefaciliteterne for passagererne på
Viborg St.? Spørgeren bekendt har DSB for længst sendt et forslag til Arriva
om fælles finansiering af etablering og drift (rengøring) af et ekstra glasvente-
skur på den nye ø-perron.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg ().
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 9. februar 2017.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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